

Tito Rehse

With a broad international education in biodiversity, ecology and conservation, Tito Rehse was entrusted with the development and management of the sustainability of a German group of manufacturing companies, Dr. Zwissler Holding AG. He also leads the organization's inner development including important projects in organizational and leadership development. The systemic treatment of the tetralemma between humans, fellow humans, organizations and nature also forms the core of his independent work.

Furthermore, Tito Rehse is a fortunate husband, a brave father of four and can often be found in nature- probably with a camera.

Tito Rehse, qui possède une vaste formation internationale en matière de biodiversité, d'écologie et de conservation, s'est vu confier le développement et la gestion de la durabilité d'un groupe allemand d'entreprises manufacturières, Dr. Zwissler Holding AG. Il dirige également le développement interne de l'organisation, y compris d'importants projets de développement organisationnel et de leadership. Le traitement systémique du tétralemmme entre les êtres humains, leurs semblables, les organisations et la nature constitue également le cœur de son travail indépendant.

En outre, Tito Rehse est un heureux époux, un courageux père de quatre enfants et on le trouve souvent dans la nature - probablement avec un appareil photo.